
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 10. dec. 2024

Deltagere:  Allan,  Jeanette, Torkild, IngeMarie.
Referent:  Torkild.

1.  For et par år siden blev der plantet 3 japanske kirsebærtræer på plænen overfor legepladsen.  Alle 
tre træer kom godt i gang og blomstrede fint i 2023 og 2024, men pludselig døde 2 af de tre træer.
Vi har ikke vidst hvad der var hændt. Teori om sprøjtning eller anden ødelæggelse fra 
plæneklipning eller lignende.
Mu har vi valgt at købe 2 nye træer, og disse er nu plantet. Her kom også årsagen til trædøden frem. 
Det viser sig at jordforholdende er så vandmættede, at rodnettet ikke har haft den fornødne luft, og 
japanske kirsebærtræer er nok ikke sumpplanter.
De nye træer er nu plantet, og der er hældt en god portion sand i bunden af plantehullerne, men om 
dette er nok er pt uvist.  Jeg vil tænke mig, at der skal kigges på det i det tidlige forår, for at se om 
sandfyldet har været tilstrækkeligt til at holde plantningen drænet tilstrækkeligt. 

2.  Allan fremlagde regnskabet.  Det ser meget fint ud for 2024, budgettet er mere en overholdt, da 
der ikke er foretaget investeringer i løbet af året.  Regnskabet bærer kun udgifter til sædvanlig drift 
af græsklipning og faste udgifter. Så alt i alt et regnskab med et pænt overskud.

3. Der blev også diskuteret området med stien mod boldbanerne, som vi går lidt omkring, som den 
”varme grød”.  En kommunal kontakt blev taget i efteråret med en kontakt fra kultur og fritid ved 
kommunen, han havde viden om Idrætsforeningens del af problemet. Desværre stoppede denne 
kontakt ganske pludseligt sin indsats ved kommunen.
Vi har nu planlagt af tage kontakt til Idrætsforeningen, for at høre om vi i fællesskab kan komme 
videre med et problem, som bliver ved med at komme op.   Vi må se i øjnene, at vi kan få en 
økonomisk byrde, som i sidste ende, kan medføre øgede kontingenter.

Ekstra punkt:  Tjek af budget for græsklipning for 2025 fra Tolstrup. 

Vinding Bypark Grundejerforening.
27.12-2024


